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Protokół nr 9/2022 

z posiedzenia Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 26 stycznia 2022 r. w godz. 15:30 do 15:45 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

oraz on-line za pomocą środków porozumiewania się na odległość. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                  

1. Marek L. Zborowski –Weychman – przewodniczący Komisji  

2. Jacek Juszkiewicz – wiceprzewodniczący Komisji    

3. Zbigniew Roman De-Mezer     

4. Anna M. Gawlińska -on -line      

5. Karol Korneluk – on-line 

6. Kamil Klimek   

7. Jarosław Schabieński  – on-line       

 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                  

1. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta  

2. Mariusz Klimczyk – Sekretarz Miasta  

3. Paweł Michalski – Radca Prawny  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Marek L. Zborowski –Weychman, który powitał 

zebranych i nadmienił, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany 

członkom Komisji.  Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi.  

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 8/2021 z posiedzenia Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 grudnia 2021 r. 

2. Wypracowanie zmian w Statucie Miasta Suwałk. 

3. Wolne wnioski. 

 

Ad. 1.  

Przyjęcie Protokołu nr 8/2021 z posiedzenia Komisji Statutowej Rady Miejskiej  

w Suwałkach z dnia 29 grudnia 2021 r. 

 

Przewodniczący Marek L. Zborowski –Weychman poinformował, że do protokołu 8/2021 

posiedzenia Komisji nie wniesiono uwag.  

Przewodniczący komisji stwierdził, że protokół, został przyjęty. 

 

Ad. 2.  

Wypracowanie zmian w Statucie Miasta Suwałk. 

 

Przewodniczący Komisji przystąpił do omawiania zaproponowanych zmian do Statutu: 
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1)Przewodniczący M. Zborowski-Weychman przypomniał członkom Komisji  

o przegłosowanych zmianach z poprzedniej Komisji, które zaznaczone są na zielono. 

Zasugerował aby oba punkty w § 1. 4a i 4b pozostawić na  chwilę obecną bez rozpatrzenia.  

 

Natomiast § 66a. pkt. 7a. przegłosować w zaproponowanym brzmieniu – „7a. Komisja 

przygotowuje i przedstawia Radzie opinię zawierającą wniosek o uwzględnienie bądź 

nieuwzględnienie skargi, wniosku lub petycji wraz z projektem uchwały. Jeżeli pismo 

nazwane petycją faktycznie nie ma charakteru petycji, Komisja podejmuje uchwałę  

w tym przedmiocie, zaś przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji informuje  

o tej kwalifikacji Przewodniczącego Rady. Przewodniczący Rady informuje 

składającego pismo”. 

 

„7b. Jeżeli organem właściwym do rozpatrzenia petycji jest inny organ petycję 

przekazuje według właściwości Przewodniczący Rady na podstawie uchwały Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji.”  

 
Członkowie Komisji nie mieli uwag do ww. zapisów wobec czego przyjęli je w głosowaniu: 

 
 Członkowie Komisji głosowali nad zapisami ww. punktów: 7a i 7b. 

„za”    – 7 radnych 

„przeciw”   – 0 

 „wstrzymało się”  – 0 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował również aby w statucie ujednolicić zapisy dotyczące 

pełnionych funkcji i zapisać je małą literą oraz ujednolicić zapisy nazw własnych dużymi 

literami np. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

2) Przewodniczący Komisji poprosił Sekretarza Miasta o informację dotyczącą sołectw. 

Sekretarz Miasta M. Klimczyk poinformował, że przed podjęciem jakichkolwiek działań w 

sprawie likwidacji sołectw jest potrzebna uchwała w zakresie ogłoszenia i przeprowadzenia 

konsultacji społecznych.   

Przewodniczący Komisji poprosił p. Mecenasa i p. Sekretarza Miasta o przygotowanie 

projektu uchwały, w którym znajdą się wszystkie wypracowane zmiany przez Komisję 

Statutową i przygotowanie go na kolejne posiedzenie komisji w dniu 14 lutego godz. 15:45,  

celu procedowania uchwały na sesji Rady Miejskiej.  

 

Radny Z. R. De-Mezer zgłosił poprawkę do § „77 ust 2 pkt. 7) dotyczącą wykreślenia dwóch 

znaków interpunkcyjnych, które są zbędne.  

Radny zapytał sekretarza Miasta o zmiany dotyczące Regulaminu Organizacyjnego Miasta 

Suwałki. Czy w strukturze organizacyjnej w dalszym ciągu znajduje się segment pod nazwą 

Biuro Prezydenta Miasta. Sekretarz M. Klimczyk odpowiedział, że w chwili obecnej zmieniła 

się nazwa i jest to Biuro Obsługi Prezydenta, Promocji i Komunikacji Społecznej.  

Radny Z. De-Mezer zgłosił wniosek aby poprawić zapis w § „78 ust.4 Oryginały zarządzeń 

ewidencjonuje się i przechowuje w Biurze Obsługi Prezydenta, Promocji i Komunikacji 

Społecznej.  

Radny K. Korneluk zapytał czy odbyło się posiedzenie Komisji Heraldycznej? Sekretarz  

M. Klimczyk odpowiedział, że takie posiedzenie odbyło się 14 stycznia 2022 r. Niestety na 

ww. posiedzeniu nie był poruszany temat dotyczący akceptacji nowego wniosku Miasta 

Suwałki w zakresie ustalenia wzoru herbu. Poinformował, że zostanie wysłane pismo do 

Komisji Heraldycznej z prośbą o informację kiedy zostanie rozpatrzony wniosek Miasta 

Suwałk dot. herbu.  
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Radny K. Korneluk zapytał kto poprowadzi obrady Komisji, gdy nie będzie ani 

przewodniczącego ani wiceprzewodniczącego Komisji? Obecny zapis brzmi następująco  

w § „48 ust 10. „W przypadku nieobecności przewodniczącego komisji jego obowiązki 

wykonuje wiceprzewodniczący”. Poprosił radcę prawnego sformułowanie poprawnie nowego 

zapisu, kto mógłby poprowadzić w takiej sytuacji obrady komisji? Radca prawny Paweł 

Michalski odpowiedział, że taki zapis zostanie uwzględniony i poprawiony.  

 

Ad. 3. 

Wolne wnioski. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

       Przewodniczący Komisji Statutowej 

             Rady Miejskiej w Suwałkach                                         

     Marek Lech Zborowski –Weychman 

 

 

 

 Protokołowała: 

             Elżbieta Polańska   

  

  Gł. specjalista Biura Rady Miejskiej                                               

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


